
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 18. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 47
Vil ministeren tage initiativ til at sikre større gennemsigtighed i lejeloven i forhold
til det faktum, at det i den nuværende lov ikke er lovpligtigt at fremvise kvitte-
ringer mellem boligselskaber og deres ansatte håndværkere, og det betyder, at
udlejeren/boligselskabet i teorien kan få sine egne håndværkere til at ordne det
billigt og derefter sende en regning til lejeren på et langt større beløb for på den
måde at tjene på det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Westermann (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Astrid Krag
formand
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